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1. Privata nätverket – Eva Sagert 

Privata nätverkets målsättning är att ha en träff per termin. Digitala möten är numera 
standard och ca 35–40 deltagare.  
Anordnar nätverksträff den 9 november: Inflationens påverkan på företag och hur IR kan 
generera värde. 
Upplägget är att:  

- Inleda med kollega från Intrum – Rough waters ahead. Europeisk utblick, vad som är 

på gång. Inflation, finansiering, ekonomi etc.   

- dela erfarenheter och riskbedömning, prisbilden hur påverkas den, inflationens 

effekter på verksamheten – helhetsbilden. 

Inbjudan till träffen finns på hemsidan för anmälan. 
 
Lärdomar och reflektion av nätverkets hittills utförda arbete är att: förbereda mer inför 
mötena, för att möjliggöra och ge förutsättningar för ett bättre utbyte och diskussion under 
själva mötet. 
Försöker att få in idéer och skapar en idébank för kommande intressanta ämnen till möten 
framöver. 
Input från Etiknämnden som Eva också arbetar för: 
Etiknämnden har tagit initiativ till att regelbundet utbilda internrevisionens medlemmar.  
De deltar även på nätverksträff – t ex SIRIS och på så sätt utbildas alla som deltar men 
underlättar för certifierade att möta de kunskapskrav som ställs. 
 
 
2. Årets utbildningar och seminarier 
 
Statusuppdatering – genomförda utbildningar 
 
Gruppen gick igenom de utbildningar som har anordnats och fick återkoppling om utfallet av  
enkätsvar, kursutvärderingarna från genomförda kurser. 
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Fortsatt problematik med att anmälan till kurserna kommer sent. Vet inte vad det beror på 
direkt men en idé kan ju vara formerna för avbokningsreglerna. Att det styr att man är mer 
benägen att anmäla sig sent.  
 
Samarbeten har inletts med några europeiska föreningar, ex vis Frankrike och Norge, men 
samarbetet med övriga skandinaviska föreningar skulle kunna utvecklas ytterligare. Stina 
driver detta men det går relativt trögt att få respons. 
 
Kommande aktiviteter och status på antal anmälda:  
 
 
 
 

34 
134 
 - 
11                                               

  - 
  - 
  - 
  8 
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Målsättningen är att de längre, återkommande kurserna (Grundkursen, Fortsättningskursen, 
Intern styrning och kontroll etc.) ska vara tillgängliga på hemsidan före årsskiftet.  
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3. Diskussion om förslag till nya utbildningar och seminarier 
 
Gruppen diskuterade några områden som behöver ytterligare fokus i utbildningsutbudet: 

1. Strategisk kompetensförsörjning 

a. Förslag att kontakta kompetens inom HR som beskriver hur HR arbetar med 

kompetensförsörjning. Där kom ett namn upp: Alexandra Starenvik, Head of 

Talent Impact & Development på PwC. Fredrik tar kontakt. 

2. Risk och omvärldsbevakning 

a. Förslag att ha ett årligt återkommande seminarium direkt efter att ”Risk in 

focus” släpps. Detta skulle bidra till IR’s vidare riskarbete, omvärldsanalys 

samt möjliggöra en högre grad av agilitet. Utbildningen bör generera minst 1 

CPE. Tanja hör efter om det är möjligt att ordna med Stina. 

b. Förslag även att ha en utbildning med inriktning på att skapa en effektiv 

struktur för omvärldsbevakning. I förlängningen kan även det möjliggöra för 

IR:s relevans och agilitet. 

3. Digitalisering, cybersäkerhet, informationssäkerhet. Detta är de största riskområden i 

Risk in Focus sedan några år tillbaka och de kommer att fortsätta vara höga risker 

även framåt. Vad kan vi göra utöver de kurser och seminarium vi redan har i 

programmet?  

Ett ämne till som behöver konkretiseras mer men som skulle kunna vara relevant för ett 
seminarium är advocacy på temat ”Hur gör vi oss mer kända i vår organisation”? Finns 
troligen ett behov att fylla inom detta område. 
Gruppen diskuterade även betydelsen av att utveckla ”soft skills” förmågor. Ett växande 
ämne där behovet av till exempel beteendevetenskapliga kunskaper identifierats. Det är 
dock ett ämne som kan vara svårt att utbilda inom. Utbudet av kompetens är dock på 
uppåtgående enligt Stina. Bevakas. 
Utestående kvarstående punkt: Agil riskanalys med Anders Huldt. Stina tar fortsatt med sig 
frågan. 
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4. Omvärldsbevakning 
 
Gruppen gick igenom aktuell sammanställning. Gruppen enades om: 

- Vi behöver hitta ett effektivare sätt att jobba med vårt dokument 

”Omvärldsbevakning”. Behöver inte gå igenom alla punkter på varje möte utan vi 

markerar tydligare eventuella uppdateringar och koncentrerar diskussionen till 

dessa. 

- För att öka aktiviteten försöker alla fylla på med minst en risk/förslag vardera till 

nästa möte. 

- E kolumnen ska användas för att meddela varandra om något som är nytt, ny 

prioritering eller ny händelse 

- Tanja sänder omvärldsbevakningsfilen till samtliga tillsammans med inbjudan till 

nästa möte. 

- Kompetensförsörjningsområdet är ett högriskområde  

- Säkerhetsområdet behöver adresseras mer 

 
5. Övrigt 
 
Alla kan anmäla sig till olika nätverk – även de geografiskt anpassade – Jönköping, Väst etc. 
CIA II och CIA III: erbjuds via det franska nätverket då det varit så få anmälda till 
kurstillfällena. 
TheIIA kommer att komma ut om en enkät – för att analysera intresset för certifieringar. Bra 
om vi svarar på den. 
 
 
6. Nästa möte 
 
Tisdag 6 december klockan 13.00 
SIRIS-nätverket bjuds in att delta, därefter har samtliga nätverk (utom det nystartade 
internationella nätverket) deltagit. 
 
 
 
 
 


